

Ref : **ADM/LMN/2025/7**
Date: **14/02/2025**

المرجع :
التاريخ :

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : In the vicinity of Mirfa and Al Nouf,
Abu Dhabi

الموقع : في محيط منطقة المرفأ ومنطقة النوف، أبوظبي

Subject : Hydrographic Survey

الموضوع : مسح هيدروغرافي

Please be notified that the marine bathymetric and hydrographic survey will be conducted in the vicinity of Mirfa from 15th February 2025 to 25th June 2025 and Al Nouf from 25th February 2025 to 06th May 2025, by Abu Dhabi Maritime Contractor, as per the attached illustrative map.

يرجى العلم بأنه سيتم تنفيذ عملية مسح بحري لقياس الأعماق ومسح هيدروغرافي في محيط منطقة المرفأ اعتباراً من 15 فبراير 2025 وحتى 25 يونيو 2025 وفي محيط منطقة النوف اعتباراً من 25 فبراير 2025 وحتى 6 مايو 2025، بواسطة مقاول تابع لأبوظبي البحريّة، بحسب الخريطة التوضيحية المرفقة.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with survey team through:

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق المسح عبر:

Project Manager

Mr. Jonas Philip - Mobile No: 0559270277
Email: jonas.philip@adports.com

مدير مشروع:

السيد/ جonas فيليب - هاتف متحرك: 0559270277
البريد الإلكتروني: jonas.philip@adports.com

Project Manager:

Mr. Raja Mohammad - Mobile No: 0509398272
Email: raja.mohammad@safeyensubsea.com

مدير مشروع:

السيد/ راجا محمد - هاتف متحرك: 0509398272
البريد الإلكتروني: raja.mohammad@safeyensubsea.com

Vessel Master:

Captain: Avesh Mohamed - Mobile No: 0565237147

ربان السفينة:

كابتن/ أفيش محمد - هاتف متحرك: 0565237147

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to be vigilant, navigate with extra caution and stay well clear of the area of operations.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوجيه مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيّحية
Illustrative Map

